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 Z á p i s  
 

 

z 15. zasedání Zastupitelstva města Sušice konaného dne 11. listopadu 2020 v 16.00 hodin 

v budově Sokolovny v Sušici 

 

 

Přítomni:  starosta města: Bc. Petr Mottl 

místostarosta města:  

      členové zastupitelstva města v počtu 19 

             tajemník: Mgr. Petr Novák 

             ostatní přítomní v počtu 52 

Omluveni: František Jelínek, MUDr. Rudolf Voldřich 

 

 

1.  Zahájení 

2.  Volba návrhové komise  

3.  Volba ověřovatelů zápisu 

4.  Kontrola usnesení 

5.  Městský program regenerace MPZ Sušice – aktualizace 2020 

6.  Schválení poskytnutí dotace na obnovu objektů v MPZ pro rok 2020 

7.  Majetková agenda 

8.  Rozpočtová opatření 

9.  Plnění příjmů rozpočtu města roku 2020 

10. Rozšíření dozorčí rady společnosti Sušická nemocnice s.r.o. 

11. Dozorčí rada společnosti Sušická nemocnice s.r.o. – rozpor mezi skutečným 

stavem a zápisem v obchodním rejstříku 

12. Sušická nemocnice s.r.o. – aktuální stav – převolba rady města Sušice 

13. Diskuse 

14. Závěr  

 

 

J e d n á n í: 

 

 

1. Zahájení  
Patnácté zasedání Zastupitelstva města v Sušici zahájil a řídil starosta města Bc. Petr Mottl. 

Dále pan starosta přivítal všechny přítomné a konstatoval, že je přítomna nadpoloviční většina 

členů zastupitelstva města, proto je schopno přijímat usnesení ke všem bodům programu. 

Zápis z minulého zasedání zastupitelstva byl ověřen dne 29. 9. 2020 a nebyly k němu 

vzneseny námitky.  

 

Pan starosta přečetl program jednání s tím, že bude doplněn bod 13 „Nominace člena dozorčí 

rady společnosti „Pošumavská odpadová, s.r.o.“. 

 

Ing. Arch. Karel Janda navrhl návrh na změnu programu tímto usnesením: 
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Návrh usnesení:  

 

Zastupitelstvo města schválilo úpravu programu jednání takto: bod č. 12 se stává bodem 5, 

bod č. 10 se stává bodem 6, bod 11 se stává bodem 7 a bod 9 se stává bodem 8. 

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen. 

Pro: 11, Proti: 2, Zdrželo se: 6, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 2 

PRO: 11 (Černý V., Hais P., Janda K., Javorský P., Kroupová J., Kříž Č., Lhoták J., Majer F., 

Nikodem P., Staňková A., Stárková M.) 

PROTI: 2 (Bartoš J., Macháček J.) 

ZDRŽELO SE: 6 (Fornousová V., Marešová V., Mottl P., Naglmüllerová M, Staněk J., 

Švelchová J.) 

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 2 (Jelínek F., Voldřich R.) 

 

Program byl schválen v tomto pořadí: 

 

1.  Zahájení 

2.  Volba návrhové komise  

3.  Volba ověřovatelů zápisu 

4.  Kontrola usnesení 

5.  Sušická nemocnice s.r.o. – aktuální stav – převolba rady města Sušice 

6.  Rozšíření dozorčí rady společnosti Sušická nemocnice s.r.o. 

7.  Dozorčí rada společnosti Sušická nemocnice s.r.o. – rozpor mezi skutečným stavem 

a zápisem v obchodním rejstříku 

8.  Plnění příjmů rozpočtu města roku 2020 

9.  Rozpočtová opatření 

10. Městský program regenerace MPZ Sušice – aktualizace 2020 

11. Schválení poskytnutí dotace na obnovu objektů v MPZ pro rok 2020 

12. Majetková agenda 

13. Nominace člena dozorčí rady společnosti Pošumavská odpadová, s.r.o. 

14. Diskuse 

15. Závěr  

 

 

Zapisovatelkou dnešního jednání byla jmenována: Marie Valdmanová. 

 

 

2. Volba návrhové komise  

 
Pro zpracování návrhu usnesení byla zvolena komise ve složení: Věra Fornousová, 

Ing. Andrea Staňková a Ing. Věra Marešová. 

 

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen. 

Pro: 19, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 2 

PRO: 19 (Bartoš J., Černý V., Fornousová V., Hais P., Janda K., Javorský P., Kroupová J., 

Kříž Č., Lhoták J., Macháček J., Majer F., Marešová V., Mottl P., Naglmüllerová M, 

Nikodem P., Staněk J., Staňková A., Stárková M., Švelchová J.) 
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PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 2 (Jelínek F., Voldřich R.) 

 

3. Volba ověřovatelů zápisu 
Ověřovateli zápisu byli navrženi: Ing. Jan Staněk a Mgr. Čestmír Kříž. 
 

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen. 

Pro: 19, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 2 

PRO: 19 (Bartoš J., Černý V., Fornousová V., Hais P., Janda K., Javorský P., Kroupová J., 

Kříž Č., Lhoták J., Macháček J., Majer F., Marešová V., Mottl P., Naglmüllerová M, 

Nikodem P., Staněk J., Staňková A., Stárková M., Švelchová J.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 2 (Jelínek F., Voldřich R.) 

 

 

4. Kontrola usnesení 
 

Ke kontrole usnesení nebyly vzneseny žádné námitky, zastupitelstvo města bere na vědomí 

zprávu o kontrole usnesení, a to bez připomínek. 

 

 

5. Sušická nemocnice s.r.o. – aktuální stav – převolba rady města Sušice 
 

 

Předkladatel: Ing. Arch. Karel Janda 

 

V Dohodě o povolební spolupráci z října 2018 mezi ODS, ANO a Piráty je u bodu 5) 

Nemocnice Sušice uvedeno, že: 

a) bude pokračováno v komunikaci s Plzeňským krajem a provozovatelem nemocnice 

o možnostech dlouhodobě udržitelného provozování sušické nemocnice, 

b) bude zřízena odborná pracovní skupina se zaměřením na řešení sušické nemocnice, 

přičemž garantem tohoto je: Bc. Petr Mottl, František Jelínek tolik citace. 

Nakonec to dopadlo zcela jinak. Dle většinové vůle zastupitelstva města (!) byla nemocnice 

vytržena ze spárů Penty a město založilo svou novou společnost pro převzetí toho, co zbylo 

z provozu nemocnice a pro její zpětné plnohodnotné využití. Svou vůli o směřování sušické 

nemocnice projevilo zastupitelstvo města na svém zasedání dne 18.12.2019, a to usnesením 

pod bodem b) 2) Zastupitelstvo města vzalo na vědomí možné varianty provozu Sušické 

nemocnice s. r. o., se sídlem Chmelenská 117, 342 01 Sušice, IČO: 081 76 302 a doporučuje 

radě města jako valné hromadě společnosti zvolit variantu 1) – provoz nemocnice se třemi 

lůžkovými odděleními, komplementem (CT, RDG, SONO a laboratoř) a ambulancemi včetně 

pohotovostní služby. 

Do této doby se nepodařilo ani Bc. Petru Mottlovi ani Františku Jelínkovi naplnit žádný 

z bodů Dohody o povolební spolupráci a ani doporučující usnesení zastupitelstva! Naopak 

možno konstatovat, že Bc. Petr Mottl skutečně nedokázal za 14 let vyjednat ani s orgány ČR 
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ani s Plzeňským krajem efektivní a oprávněnou finanční podporu sušické nemocnici anebo 

její začlenění do struktur zdravotní péče v našem regionu! A k tomu ještě společně radní 

za ODS a ANO zásadně destabilizovali chod znovu rodící se Sušické nemocnice s.r.o. tím, 

že 14.9.2020 odvolali jednatele Pavla Haise a Václava Radu. 

Jelikož rada města ve funkci valné hromady Sušické nemocnice s.r.o. již dvakrát zásadně 

pochybila, a to tím, že: 

1) nerozhodla za 10 měsíců, zda naplní či nenaplní výše uvedené doporučení zastupitelstva 

města z 18.12.2019 (!), což by mělo být již předmětem činnosti kontrolního orgánu 

zastupitelstva, 

2) nedodržela vůči zastupitelstvu města informační zvyklost před odvoláním jednatelů Pavla 

Haise a Václava Rady (neposlala týden dopředu Program rady města s předmětným bodem 

projednávání), přichází do úvahy, a to i vzhledem k aktuálnímu velmi špatnému stavu 

v Sušické nemocnici s.r.o., „převolení“ členů valné hromady Sušické nemocnice s.r.o., tedy 

„převolení“ členů Rady města Sušice. 

Předkládám návrh nového složení Rady města Sušice, které odpovídá širokému rozložení 

odpovědnosti za sušickou nemocnici na celé zastupitelstvo města, takto: 

- starosta (1. radní) – vzhledem k výsledkům komunálních voleb 2018 patří jistě straně ODS, 

avšak nelze nadále akceptovat Bc. Petra Mottla (nového starostu navrhne ODS), 

- místostarosta (2. radní) – vzhledem k výsledkům voleb 2018 patří jistě straně ANO, avšak 

nelze nadále akceptovat Františka Jelínka (nového místostarostu navrhne ANO), anebo dále 

může být funkce svěřena Pirátům, protože z pozice místostarosty by mnohem efektivněji 

jednali se státem i krajem nežli doposud zástupci ODS a ANO, 

- 3. radní - Piráti anebo ANO vzhledem k jejich možné dohodě o místostarostovi, 

- 4. radní – Nezávislí ze Sušice, 

- 5. radní – Sušičtí a STAN, 

- 6. radní – Rozumní nebo ČSSD nebo KDU-ČSL nebo KSČM (záleží na jejich dohodě), 

- 7. radní – by měl být svěřen Pirátům, a to vzhledem k tomu, že se jako jediní z dosavadní 

koalice skutečně zasloužili o „záchranu nemocnice“. 

Převolbu rady města možno provést veřejným či tajným hlasováním. 

Podklad pro jednání ZM Sušice dne 11.11.2020_Sušická nemocnice s.r.o. – aktuální stav – 

předkladatel Karel Janda  

PROTO FORMULUJI návrhy usnesení takto: 

 

1) Zastupitelstvo města Sušice pověřuje kontrolní výbor ke kontrole plnění usnesení 

zastupitelstva města ze dne 18.12.2019, kdy „Zastupitelstvo města vzalo na vědomí možné 

varianty provozu Sušické nemocnice s. r. o., se sídlem Chmelenská 117, 342 01 Sušice, 

IČO: 081 76 302, a doporučuje radě města jako valné hromadě společnosti zvolit variantu 

1) – provoz nemocnice se třemi lůžkovými odděleními, komplementem (CT, RDG, SONO 

a laboratoř) a ambulancemi včetně pohotovostní služby.“ 

 

2) Zastupitelstvo města Sušice odvolává z funkce starosty Bc. Petra Mottla, z funkce 

místostarosty Františka Jelínka a další členy rady města Janu Švelchovou, Jana Lhotáka, 

Pavla Javorského, Pavla Haise a Václava Černého. 

 

3) Zastupitelstvo města Sušice volí 

 

1) starostu (starostku) města … 

2) místostarostu (místostarostku) města … 

3) radního (radní) … 

4) radního (radní) … 
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5) radního (radní) … 

6) radního (radní) … 

7) radního (radní) … 

 
 

Diskuse k tomuto bodu trvala cca 4 hodiny. 

 

Po ukončení dlouhé diskuse Ing. Arch. Karel Janda stáhl z programu 2. a 3. usnesení.  

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města Sušice pověřuje kontrolní výbor ke kontrole plnění usnesení 

zastupitelstva města ze dne 18.12.2019, kdy „Zastupitelstvo města vzalo na vědomí možné 

varianty provozu Sušické nemocnice s. r. o., se sídlem Chmelenská 117, 342 01 Sušice, 

IČO: 081 76 302, a doporučuje radě města jako valné hromadě společnosti zvolit variantu 1) – 

provoz nemocnice se třemi lůžkovými odděleními, komplementem (CT, RDG, SONO 

a laboratoř) a ambulancemi včetně pohotovostní služby.“ 

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh nebyl schválen. 

Pro: 10, Proti: 0, Zdrželo se: 9, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 2 

PRO: 10 (Černý V., Hais P., Janda K., Javorský P., Kroupová J., Kříž Č., Majer F., Nikodem 

P., Staňková A., Stárková M.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 9 (Bartoš J., Fornousová V., Lhoták J., Macháček J., Marešová V., Mottl P., 

Naglmüllerová M, Staněk J., Švelchová J.) 

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 2 (Jelínek F., Voldřich R.) 

 

 

6. Rozšíření dozorčí rady společnosti Sušická nemocnice s.r.o. 
 

 

Předkladatel: Ing. Milena Stárková 

 

Zastupitelstvo města 24.6.2020 schválilo nové znění zakladatelské listiny společnosti Sušická 

nemocnice s.r.o., se sídlem Chmelenská 117, 342 01 Sušice, IČO: 08176302, rozšířené 

v článku IX. – Orgány společnosti o ustanovení o zřízení dozorčí rady v počtu pěti členů. 

Zastupitelé zároveň pověřili radu města, aby ve funkci valné hromady jmenovala první členy 

dozorčí rady. 

V době schvalování počtu členů DR nemocnice jsem se domnívala, že její funkce bude 

obvyklá, jako je tomu v jiných nemocnicích či jako tomu bylo v Nemocnici Sušice, o.p.s. 

K obnovení funkce nemocnice došlo 6. ledna 2020, od té doby nedocházelo ke změnám 

v rozsahu služeb. Ekonomika nového provozu, postaveného na zálohách zdravotních 

pojišťoven, dává objektivní obraz až při vyúčtování poskytované péče, tedy v roce 

následujícím. S vysokými počátečními náklady, které nemohly být v prvních měsících 

provozu kryty příjmy, jsme přece museli počítat.  Záhy se ukázalo, že většina valné hromady 

(členové ODS a hnutí ANO) měla jiný názor a dozorčí rada posloužila jako nástroj k odvolání 

obou jednatelů, Václava Rady a Pavla Haise. Že vše bylo dopředu domluveno, je dnes jasné.  
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Protože dozorčí rada by měla být kontrolním orgánem vyváženým, navrhuji její doplnění na 

počet devět členů a to tak, aby každý politický subjekt stávajícího zastupitelstva měl v DR 

zastoupení. Devátý člen zůstává z řad zaměstnanců společnosti.  

Doporučuji tedy valné hromadě jmenovat členy dozorčí rady, navržené za zbývající politické 

subjekty:  

 ČSSD - 

 KDU-ČSL - 

 KSČM -  

 Piráti -  

 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje změnu zakladatelské listiny společnosti Sušická nemocnice 

s.r.o., se sídlem Chmelenská 117, 342 01 Sušice, IČO: 08176302,  

v článku IX. – Dozorčí rada: "Dozorčí rada má 9 členů". 

 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města pověřuje radu města, aby ve funkci valné hromady jmenovala další čtyři 

členy dozorčí rady společnosti Sušická nemocnice s.r.o., se sídlem Chmelenská 117, 342 01 

Sušice, IČO: 08176302, a to dle návrhů politických stran: 

 

 

K předloženému návrhu proběhla krátká diskuse. 

 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje změnu zakladatelské listiny společnosti Sušická nemocnice 

s.r.o., se sídlem Chmelenská 117, 342 01 Sušice, IČO: 08176302,  

v článku IX. – Dozorčí rada: "Dozorčí rada má 9 členů". 

Rozhodnutí zastupitelstva:  

Návrh nebyl schválen. 

Pro: 7, Proti: 9, Zdrželo se: 3, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 2 

PRO: 7 (Černý V., Hais P., Janda K., Kroupová J., Majer F., Nikodem P., Stárková M.) 

PROTI: 9 (Bartoš J., Javorský P., Kříž Č., Macháček J., Mottl P., Naglmüllerová M, Staněk 

J., Staňková A., Švelchová J.) 

ZDRŽELO SE: 3 (Fornousová V., Lhoták J., Marešová V.) 

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 2 (Jelínek F., Voldřich R.) 
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7. Dozorčí rada společnosti Sušická nemocnice s.r.o. – rozpor mezi 

skutečným stavem a zápisem v obchodním rejstříku 
 

Předkladatel: Mgr. Jitka Kroupová 

 
Mgr. Jitka Kroupová předložila podklad, který tvoří přílohu zápisu a dále předložila tento 

návrh na usnesení. 

 

Návrh usnesení:  

Zastupitelstvo města pověřuje kontrolní výbor ke kontrole plnění usnesení zastupitelstva 

města ze dne 24.6.2020, kdy „Zastupitelstvo města schválilo nové znění zakladatelské listiny 

společnosti Sušická nemocnice s.r.o., se sídlem Chmelenská 117, 342 01 Sušice, 

IČO: 08176302, rozšířené v článku IX. – Orgány společnosti o ustanovení o zřízení dozorčí 

rady v počtu pěti členů.“ 

 

Zastupitelstvo města pověřuje kontrolní výbor ke kontrole plnění usnesení zastupitelstva 

města ze dne 24.6.2020, kdy „Zastupitelstvo města pověřilo radu města, aby ve funkci valné 

hromady jmenovala první členy dozorčí rady společnosti Sušická nemocnice s.r.o., se sídlem 

Chmelenská 117, 342 01 Sušice, IČO: 08176302.“  

Rozhodnutí zastupitelstva:  
 

O žádném z těchto navržených usneseních nebylo hlasováno, protože předkladatelka stáhla 

z programu návrh o hlasování o předložených usneseních. 

 

8. Plnění příjmů rozpočtu města roku 2020 
 

bod - Plnění příjmů za období 1-9/2020 bylo předloženo na základě  žádosti p. Haise.  

 

Návrh usnesení:  

Zastupitelstvo města bere na vědomí přehled plnění příjmů za období 1-9/2020. 

Rozhodnutí zastupitelstva:  

Návrh schválen. 

Pro: 19, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 2 

PRO: 19 (Bartoš J., Černý V., Fornousová V., Hais P., Janda K., Javorský P., Kroupová J., 

Kříž Č., Lhoták J., Macháček J., Majer F., Marešová V., Mottl P., Naglmüllerová M, 

Nikodem P., Staněk J., Staňková A., Stárková M., Švelchová J.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 2 (Jelínek F., Voldřich R.) 

 

9. Rozpočtová opatření 
 

1 -  Rozpočtové opatření č. 36 –  Z. Kršková 

 

Na základě čerpání z organizace Výdaje 279 - Komunální odpady rok 2020 a s přihlédnutím 

na předpokládanou produkci v druhém pololetí, žádáme o navýšení organizace 279 - 

Komunální odpady ve výdajové části o 2 mil. Kč a o tutéž částku se povýší org. 98 Konečný 

zůstatek minulých let. Rada města doporučila schválit rozpočtové opatření usnesením č. 610. 
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Návrh usnesení:  

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 36, kterým se organizace Výdaje 279 - 

Komunální odpady navýší o 2 mil. Kč a o tutéž částku se povýší org. 98 Konečný zůstatek 

minulých let. 

Rozhodnutí zastupitelstva:  

Návrh schválen. 

Pro: 16, Proti: 0, Zdrželo se: 3, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 2 

PRO: 16 (Bartoš J., Fornousová V., Janda K., Javorský P., Kroupová J., Kříž Č., Lhoták J., 

Macháček J., Marešová V., Mottl P., Naglmüllerová M, Nikodem P., Staněk J., Staňková A., 

Stárková M., Švelchová J.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 3 (Černý V., Hais P., Majer F.) 

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 2 (Jelínek F., Voldřich R.) 

 

2 -  Rozpočtové opatření č. 37 – Ing. Šlajsová 
 

Příjem dotace od MPSV z Operačního programu Zaměstnanost na realizaci projektu „Pomoc 

na cestě“ pro Sociální služby města Sušice ve výši 128.462,75 Kč. O částku 128.462,75 Kč 

se povýší org. 250 Sociální služby města Sušice v příjmové i výdajové části rozpočtu. Jedná 

se o průtokovou dotaci, kterou přeposíláme. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 37, kterým se org. 250 Sociální služby 

města Sušice v příjmové i výdajové části rozpočtu povýší o částku 128.462,75 Kč.  

Rozhodnutí zastupitelstva:  

Návrh schválen. 

Pro: 19, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 2 

PRO: 19 (Bartoš J., Černý V., Fornousová V., Hais P., Janda K., Javorský P., Kroupová J., 

Kříž Č., Lhoták J., Macháček J., Majer F., Marešová V., Mottl P., Naglmüllerová M, 

Nikodem P., Staněk J., Staňková A., Stárková M., Švelchová J.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 2 (Jelínek F., Voldřich R.) 

 

 

3 -  Rozpočtové opatření č. 38 – Ing. Šlajsová 

 

 

Příjem dotace od Ministerstva zdravotnictví na podporu mimořádného finančního ohodnocení 

zdravotnických pracovníků v sociálních službách v souvislosti s epidemií COVID-19 

pro Sociální služby města Sušice  ve výši 2.023.671,48 Kč. Jedná se o průtokovou dotaci. 

Org. 250 – Sociální služby města Sušice se povýší v příjmové i výdajové části o částku 

2.023.671,48 Kč. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 38, kterým se org. 250 – Sociální 

služby města Sušice se povýší v příjmové i výdajové části o částku 2.023.671,48 Kč. 
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Rozhodnutí zastupitelstva:  

Návrh schválen. 

Pro: 19, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 2 

PRO: 19 (Bartoš J., Černý V., Fornousová V., Hais P., Janda K., Javorský P., Kroupová J., 

Kříž Č., Lhoták J., Macháček J., Majer F., Marešová V., Mottl P., Naglmüllerová M, 

Nikodem P., Staněk J., Staňková A., Stárková M., Švelchová J.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 2 (Jelínek F., Voldřich R.) 

 

 

4 -  Rozpočtové opatření č. 39 – Ing. Šlajsová 

Příjem neinvestiční dotace z rozpočtu Plzeňského kraje na ochranné prostředky a drobné 

opravy JSDHO Volšovy ve výši 21.900,- Kč. O částku 21.900,- Kč se povýší org. 233 – 

Hasičský sbor Volšovy v příjmové i výdajové části rozpočtu. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 39, kterým se  org. 233 Hasičský sbor 

Volšovy povýší v příjmové i výdajové části rozpočtu o částku 21.900,- Kč. 

Rozhodnutí zastupitelstva:  

Návrh schválen. 

Pro: 19, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 2 

PRO: 19 (Bartoš J., Černý V., Fornousová V., Hais P., Janda K., Javorský P., Kroupová J., 

Kříž Č., Lhoták J., Macháček J., Majer F., Marešová V., Mottl P., Naglmüllerová M, 

Nikodem P., Staněk J., Staňková A., Stárková M., Švelchová J.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 2 (Jelínek F., Voldřich R.) 

 

 

5 -  Rozpočtové opatření č. 40 – Ing. Šlajsová 

Příjem neinvestiční dotace z rozpočtu Plzeňského kraje na ochranné prostředky a drobné 

opravy JSDHO Chmelná ve výši 21.900,- Kč. O částku 21.900,- Kč se povýší org. 237 – 

Hasičský sbor Chmelná v příjmové i výdajové části rozpočtu. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 40, kterým se  org. 237 Hasičský sbor 

Chmelná povýší v příjmové i výdajové části rozpočtu o částku 21.900,- Kč. 

Rozhodnutí zastupitelstva:  

Návrh schválen. 

Pro: 19, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 2 

PRO: 19 (Bartoš J., Černý V., Fornousová V., Hais P., Janda K., Javorský P., Kroupová J., 

Kříž Č., Lhoták J., Macháček J., Majer F., Marešová V., Mottl P., Naglmüllerová M, 

Nikodem P., Staněk J., Staňková A., Stárková M., Švelchová J.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 2 (Jelínek F., Voldřich R.) 
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6 -  Rozpočtové opatření č. 41 – Ing. Šlajsová 

Příjem dotace od Úřadu práce z Operačního programu Zaměstnanost na asistenta prevence 

kriminality za období leden až září 2020 ve výši 146.178,00 Kč. Org. 264 Městská policie 

se povýší v příjmové části o částku 146.178,00 Kč a zároveň se o tuto částku sníží org. 98 

Konečný zůstatek. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 41, kterým se org. 264 Městská policie 

povýší v příjmové části o částku 146.178,00 Kč a zároveň se o tuto částku sníží org. 98 

Konečný zůstatek. 

Rozhodnutí zastupitelstva:  

Návrh schválen. 

Pro: 19, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 2 

PRO: 19 (Bartoš J., Černý V., Fornousová V., Hais P., Janda K., Javorský P., Kroupová J., 

Kříž Č., Lhoták J., Macháček J., Majer F., Marešová V., Mottl P., Naglmüllerová M, 

Nikodem P., Staněk J., Staňková A., Stárková M., Švelchová J.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 2 (Jelínek F., Voldřich R.) 

 

 

7 -  Rozpočtové opatření č. 42 – Ing. Šlajsová 

 

Příjem dotace od Ministerstva práce a sociálních věcí pro Sociální služby města Sušice 

na projekt „Sušice – rozšíření služeb sociální poradny – dluhové poradenství“ ve výši 

96.665,55 Kč. Jedná se o průtokovou dotaci. Org. 250 – Sociální služby města Sušice 

se povýší v příjmové i výdajové části o částku 96.665,55 Kč. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 42, kterým se org. 250 – Sociální 

služby města Sušice se povýší v příjmové i výdajové části o částku 96.665,55 Kč. 

Rozhodnutí zastupitelstva:  

Návrh schválen. 

Pro: 19, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 2 

PRO: 19 (Bartoš J., Černý V., Fornousová V., Hais P., Janda K., Javorský P., Kroupová J., 

Kříž Č., Lhoták J., Macháček J., Majer F., Marešová V., Mottl P., Naglmüllerová M, 

Nikodem P., Staněk J., Staňková A., Stárková M., Švelchová J.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 2 (Jelínek F., Voldřich R.) 

 

 

8 -  Rozpočtové opatření č. 43 – Ing. Šlajsová 

 

Příjem dotace od Ministerstva práce a sociálních věcí pro Sociální služby města Sušice 

na projekt „Sušice – Motivační a vzdělávací programy“ ve výši 137.834,90 Kč. Jedná 
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se o průtokovou dotaci. Org. 250 – Sociální služby města Sušice se povýší v příjmové 

i výdajové části o částku 137.834,90 Kč. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 43, kterým se org. 250 – Sociální 

služby města Sušice se povýší v příjmové i výdajové části o částku 137.834,90 Kč. 

Rozhodnutí zastupitelstva:  

Návrh schválen. 

Pro: 19, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 2 

PRO: 19 (Bartoš J., Černý V., Fornousová V., Hais P., Janda K., Javorský P., Kroupová J., 

Kříž Č., Lhoták J., Macháček J., Majer F., Marešová V., Mottl P., Naglmüllerová M, 

Nikodem P., Staněk J., Staňková A., Stárková M., Švelchová J.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 2 (Jelínek F., Voldřich R.) 

 

9 -  Rozpočtové opatření č. 44 – Ing. Šlajsová 

 

Příjem dotace od Ministerstva práce a sociální věcí pro Sociální služby města Sušice 

na financování zvýšených provozních výdajů a sanaci výpadků příjmů v souvislosti 

s přijímáním karanténních, mimořádných a krizových opatřeních v sociálních službách 

v souvislosti s epidemií COVID 19 ve výši 1.513.852 Kč. Jedná se o průtokovou dotaci. Org. 

250 – Sociální služby města Sušice se povýší v příjmové i výdajové části o částku 1.513.852 

Kč. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 44, kterým se org. 250 – Sociální 

služby města Sušice se povýší v příjmové i výdajové části o částku 1.513.852 Kč. 

Rozhodnutí zastupitelstva:  

Návrh schválen. 

Pro: 19, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 2 

PRO: 19 (Bartoš J., Černý V., Fornousová V., Hais P., Janda K., Javorský P., Kroupová J., 

Kříž Č., Lhoták J., Macháček J., Majer F., Marešová V., Mottl P., Naglmüllerová M, 

Nikodem P., Staněk J., Staňková A., Stárková M., Švelchová J.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 2 (Jelínek F., Voldřich R.) 

 

 

10 -  Rozpočtové opatření č. 45 – Ing. Šlajsová 

 

Příjem investiční dotace z rozpočtu Plzeňského kraje v rámci programu „Podpora rozvoje 

venkovského a industriálního cestovního ruchu v Plzeňském kraji pro rok 2020“ na projekt 

„Modernizace naučné stezky Hrátky se zvířátky“ ve výši 80.000 Kč. Org. 9897 – Mobiliář 

města se povýší v příjmové i výdajové části o částku 80.000 Kč. 
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Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 45, kterým se org. 9897 – Mobiliář 

města se povýší v příjmové i výdajové části o částku 80.000 Kč. 

Rozhodnutí zastupitelstva:  

Návrh schválen. 

Pro: 19, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 2 

PRO: 19 (Bartoš J., Černý V., Fornousová V., Hais P., Janda K., Javorský P., Kroupová J., 

Kříž Č., Lhoták J., Macháček J., Majer F., Marešová V., Mottl P., Naglmüllerová M, 

Nikodem P., Staněk J., Staňková A., Stárková M., Švelchová J.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 2 (Jelínek F., Voldřich R.) 

 

 

11 -  Rozpočtové opatření č. 46 – Ing. Šlajsová 

 

Příjem dotace z rozpočtu Plzeňského kraje v rámci programu „Podpora činnosti informačních 

center na území Plzeňského kraje pro rok 2020“ na projekt „IT vybavení informačního centra 

v Sušici“ ve výši 25.000 Kč. Org. 201 – Hospodářská správa se povýší v příjmové i výdajové 

části o částku 25.000 Kč. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 46, kterým se org. 201 – Hospodářská 

správa povýší v příjmové i výdajové části o částku 25.000 Kč. 

Rozhodnutí zastupitelstva:  

Návrh schválen. 

Pro: 19, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 2 

PRO: 19 (Bartoš J., Černý V., Fornousová V., Hais P., Janda K., Javorský P., Kroupová J., 

Kříž Č., Lhoták J., Macháček J., Majer F., Marešová V., Mottl P., Naglmüllerová M, 

Nikodem P., Staněk J., Staňková A., Stárková M., Švelchová J.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 2 (Jelínek F., Voldřich R.) 
 

 

 

12 -  Rozpočtové opatření č. 47 – Ing. Šlajsová 

 

Příjem dotace od Ministerstva práce a sociálních věcí na podporu mimořádného finančního 

ohodnocení sociálních pracovníků na obecních úřadech v souvislosti s epidemií COVID_19 

ve výši 59.112 Kč. Vzhledem k tomu, že je tato dotace poskytována pod stejným účelovým 

znakem jako již přijatá dotace na Sociální práce a je nutné tuto mimořádnou dotaci 

v účetnictví vést odděleně, a to pod novou organizací 2046 Sociální práce COVID. Org. 2046 

Sociální práce COVID se povýší v příjmové i výdajové části o částku 59.112 Kč. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 47, kterým se zřizuje org. 2046 Sociální 

práce COVID, která se zvýší v příjmové i výdajové části o částku 59.112 Kč. 
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Rozhodnutí zastupitelstva:  

Návrh schválen. 

Pro: 19, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 2 

PRO: 19 (Bartoš J., Černý V., Fornousová V., Hais P., Janda K., Javorský P., Kroupová J., 

Kříž Č., Lhoták J., Macháček J., Majer F., Marešová V., Mottl P., Naglmüllerová M, 

Nikodem P., Staněk J., Staňková A., Stárková M., Švelchová J.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 2 (Jelínek F., Voldřich R.) 
 

13 -  Rozpočtové opatření č. 48 – Ing. Šlajsová 

 

Příjem dotace od Ministerstva financí na krytí výdajů vybraných obcí s působností obecného 

stavebního úřadu při přípravě sčítání lidu, domů a bytů, které proběhne v roce 2021 ve výši 

14.343 Kč. Jedná se o doplatek za rok 2019, protože vyplacené odměny za prosinec 2019, 

nebylo možné hradit z dotace poskytnuté v roce 2019. O tuto částku se povýší org. 201 

Hospodářská správa města v příjmové části a o tuto částku se sníží org. 98 Konečný zůstatek. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 48, kterým se org. 201 Hospodářská 

správa města zvýší v příjmové části o částku 14.343 Kč a o tuto částku se sníží org. 98 

Konečný zůstatek. 

Rozhodnutí zastupitelstva:  

Návrh schválen. 

Pro: 19, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 2 

PRO: 19 (Bartoš J., Černý V., Fornousová V., Hais P., Janda K., Javorský P., Kroupová J., 

Kříž Č., Lhoták J., Macháček J., Majer F., Marešová V., Mottl P., Naglmüllerová M, 

Nikodem P., Staněk J., Staňková A., Stárková M., Švelchová J.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 2 (Jelínek F., Voldřich R.) 

 

 

14 -  Rozpočtové opatření č. 49 – Ing. Šlajsová 

 

Příjem dotace od Ministerstva financí pro obce s rozšířenou působností na výdaje související 

s harmonizací základních sídelních jednotek v roce 2020 při přípravě sčítání lidu, domů 

a bytů, které proběhne v roce 2021 ve výši 26.650 Kč. O tuto částku se povýší org. 201 

Hospodářská správa města v příjmové i výdajové části. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 49, kterým se org. 201 Hospodářská 

správa města zvýší v příjmové i výdajové části o částku 26.650 Kč. 

Rozhodnutí zastupitelstva:  

Návrh schválen. 

Pro: 19, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 2 
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PRO: 19 (Bartoš J., Černý V., Fornousová V., Hais P., Janda K., Javorský P., Kroupová J., 

Kříž Č., Lhoták J., Macháček J., Majer F., Marešová V., Mottl P., Naglmüllerová M, 

Nikodem P., Staněk J., Staňková A., Stárková M., Švelchová J.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 2 (Jelínek F., Voldřich R.) 

 

 

15 -  Rozpočtové opatření č. 50 – Bc. Turková 

 

V org. 179 Cestovní ruch na příjmové straně byl rozpočtován příjem za zajištění reklamy 

během Sušických slavností 2020. Sušické slavnosti 2020 byly vzhledem k usnesením Vlády 

ČR o přijetí krizových opatření v souvislosti s koronavirem zrušeny, nemohla být zajištěna 

reklama a nedošlo tak k naplnění příjmů org. 179 ve výši 85.000 Kč.  

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 50, kterým se org. 179 Cestovní ruch 

(příjmy) sníží o 85.000 Kč a o tutéž částku se sníží org. 73 Rezerva na investice a provoz. 

Rozhodnutí zastupitelstva:  

Návrh schválen. 

Pro: 19, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 2 

PRO: 19 (Bartoš J., Černý V., Fornousová V., Hais P., Janda K., Javorský P., Kroupová J., 

Kříž Č., Lhoták J., Macháček J., Majer F., Marešová V., Mottl P., Naglmüllerová M, 

Nikodem P., Staněk J., Staňková A., Stárková M., Švelchová J.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 2 (Jelínek F., Voldřich R.) 

 

16 -  Rozpočtové opatření č. 51 – Bc. Turková 

 

V org. 194 (dotace na podporu pravidelné reprezentace dospělých v mistrovských soutěžích) 

na výdajové straně byl rozpočtován výdaj ve výši 300.000 Kč. Vzhledem k počtu přijatých 

žádostí o dotaci a požadované výši dotací byla rozdělena částka ve výši 207.167 Kč a v org. 

194 tak nyní zbývá 92.833 Kč. 

Dle schválených podmínek „Fondu granty“ je zůstatek z org. 194 příjmem Fondu granty. 

Schválením tohoto RO bude rozpočet org. 194 na výdajové straně upraven – snížen 

a nevyčerpaná část se nebude přesouvat do Fondu granty, ale vrátí se zpět do rozpočtu města.  

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 51, kterým se org. 194 Příspěvky – 

reprezentace města – dospělí (výdaje) sníží o 92.833 Kč a o tutéž částku se sníží org. 98 

Konečný zůstatek. 

Rozhodnutí zastupitelstva:  

Návrh schválen. 

Pro: 19, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 2 

PRO: 19 (Bartoš J., Černý V., Fornousová V., Hais P., Janda K., Javorský P., Kroupová J., 

Kříž Č., Lhoták J., Macháček J., Majer F., Marešová V., Mottl P., Naglmüllerová M, 

Nikodem P., Staněk J., Staňková A., Stárková M., Švelchová J.) 
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PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 2 (Jelínek F., Voldřich R.) 

 

17 -  Rozpočtové opatření č. 52 – Ing. Hamák 

 

Vzhledem k nepříznivé situaci letošního roku, způsobené pandemií Covid, je nutné upravit 

příspěvek na provoz pro příspěvkovou organizaci Sportoviště města Sušice. Zdůvodnění 

je uvedeno v příloze. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města Sušice schvaluje rozpočtové opatření č. 52, kterým se organizace 283 

Sportoviště města Sušice  - příspěvek na provoz - povýší o 4 mil. Kč, org. 73 rezerva 

na investice a provoz se sníží o 1 mil. Kč a org. 98 Konečný zůstatek se zvýší o 3 mil. Kč.  

Rozhodnutí zastupitelstva:  

Návrh schválen. 

Pro: 19, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 2 

PRO: 19 (Bartoš J., Černý V., Fornousová V., Hais P., Janda K., Javorský P., Kroupová J., 

Kříž Č., Lhoták J., Macháček J., Majer F., Marešová V., Mottl P., Naglmüllerová M, 

Nikodem P., Staněk J., Staňková A., Stárková M., Švelchová J.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 2 (Jelínek F., Voldřich R.) 

 

 

10. Městský program regenerace MPZ Sušice – aktualizace 2020 
 

 

Ministerstvo kultury poskytuje v rámci Programu regenerace městských památkových 

rezervací (MPR) a městských památkových zón (MPZ) ČR finanční prostředky na obnovy 

objektů kulturních památek nacházejících se na území s plošnou památkovou ochranou. 

 

Stanovení roční kvóty pro jednotlivá města je mj. odvislé od kvality městského programu 

regenerace. Na základě požadavků Ministerstva kultury je nutné provést aktualizaci 

městského programu regenerace pro rok 2021. 

 

Přehled navrhovaných objektů k zařazení do Programu regenerace MPZ Sušice na rok 2021 

je předložen v příloze na základě jejich odsouhlasení při jednání Komise regenerace MPZ 

Sušice dne 12. 10. 2020.  

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje návrh akcí obnov kulturních památek připravovaných 

v Programu regenerace MPZ Sušice na rok 2021. 

Rozhodnutí zastupitelstva:  

Návrh schválen. 

Pro: 19, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 2 
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PRO: 19 (Bartoš J., Černý V., Fornousová V., Hais P., Janda K., Javorský P., Kroupová J., 

Kříž Č., Lhoták J., Macháček J., Majer F., Marešová V., Mottl P., Naglmüllerová M, 

Nikodem P., Staněk J., Staňková A., Stárková M., Švelchová J.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 2 (Jelínek F., Voldřich R.) 

 

 

11. Schválení poskytnutí dotace na obnovu objektů v MPZ pro rok 2020 
 

 

Komisi Regenerace MPZ Sušice byl pracovníkem odboru památkové péče a cestovního ruchu 

Městského úřadu Sušice předložen návrh na přidělení dotace na obnovu objektů v MPZ 

Sušice ve výši 1. 100.000,- Kč. Po seznámení s podklady a poskytnutí dalších informací 

komise dne 12.10.2020 projednala rozdělení finančního příspěvku. Na základě jednání 

komise, předkládá pracovník odboru památkové péče a cestovního ruchu Městského úřadu 

Sušice Zastupitelstvu města návrh na rozdělení finančního příspěvku jednotlivým žadatelům 

pro rok 2020 dle přílohy.  

 

Návrh usnesení:  

Zastupitelstvo města schvaluje poskytnutí dotace na obnovu objektů v městské památkové 

zóně Sušice pro rok 2020 ve výši 1. 100.000,- Kč z rozpočtové kapitoly 91 a 95 (organizace 

350 – Příspěvky památkové péče) jednotlivým žadatelům uvedeným pod body 1) - 9) 

dle předloženého návrhu. Zastupitelstvo města pověřuje starostu města podpisem 

veřejnoprávních smluv o poskytnutí dotace na obnovu objektů umístěných v městské 

památkové zóně Sušice s jednotlivými žadateli.  

Rozhodnutí zastupitelstva:  

Návrh schválen. 

Pro: 19, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 2 

PRO: 19 (Bartoš J., Černý V., Fornousová V., Hais P., Janda K., Javorský P., Kroupová J., 

Kříž Č., Lhoták J., Macháček J., Majer F., Marešová V., Mottl P., Naglmüllerová M, 

Nikodem P., Staněk J., Staňková A., Stárková M., Švelchová J.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 2 (Jelínek F., Voldřich R.) 

 

 

12. Majetková agenda 

 
1 -  Odkup pozemků - Volšovská ul.       
Rekonstrukcí ulice Volšovská byly dotčeny i soukromé pozemky 

který vydal souhlas se stavbou. Zároveň se začala řešit možnost odkoupení těchto 

pozemků do majetku města. Jedná se o pozemek p.č. 969/8 k.ú. Sušice nad Otavou o výměře 

9 m2 (ostatní plocha - ostatní komunikace), na kterém leží chodník, a část pozemku p.č. 969/4 

k.ú. Sušice nad Otavou o výměře cca 15 m2 (zahrada), která se nachází mezi chodníkem 

a plotem  a je vydlážděná. navrhl cenu 840,- Kč za m2, město navrhovalo 

cenu max. ve výši 250,- Kč za m2. Odbor majetku byl pověřen radou města k jednání 
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o snížení ceny (usnesení č. 249 ze dne 9.4.2018). Obě strany se shodly na ceně 390,- Kč za m2 

s tím, že náklady spojené s odkupem (vyhotovení geometrického plánu, sepsání kupní 

smlouvy, vklad do KN) uhradí strana kupující. 

Rada města usnesením č. 586 ze dne 21.9.2020  doporučila zastupitelstvu města rozhodnout 

o odkoupení p.č. 969/8 v k.ú. Sušice nad Otavou o výměře cca 9 m2 (ostatní plocha – ostatní 

komunikace) a části pozemku p.č. 969/4 v k.ú. Sušice nad Otavou o výměře cca 15 m2 

(zahrada), od vlastníka  za kupní cenu 390,- Kč za m2, s tím, 

že náklady spojené s odkupem (vyhotovení geometrického plánu, sepsání kupní smlouvy, 

vklad do KN) uhradí strana kupující, a doporučila pověřit starostu města podpisem kupní 

smlouvy.  

 

Návrh na usnesení : 

Zastupitelstvo města rozhodlo o odkoupení  pozemku p.č. 969/8  v k.ú. Sušice nad Otavou 

o výměře cca 9 m2 (ostatní plocha – ostatní komunikace) a části pozemku p.č. 969/4 v k.ú. 

Sušice nad Otavou o výměře cca 15 m2, od vlastníka  za kupní 

cenu 390,- Kč za m2, s tím, že náklady spojené s odkupem uhradí strana kupující; a pověřuje 

starostu města podpisem kupní smlouvy.  

Rozhodnutí zastupitelstva:  

Návrh schválen. 

Pro: 19, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 2 

PRO: 19 (Bartoš J., Černý V., Fornousová V., Hais P., Janda K., Javorský P., Kroupová J., 

Kříž Č., Lhoták J., Macháček J., Majer F., Marešová V., Mottl P., Naglmüllerová M, 

Nikodem P., Staněk J., Staňková A., Stárková M., Švelchová J.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 2 (Jelínek F., Voldřich R.) 

 

2 -  Prodej části pozemku – ul. Na Hrázi a ul. J. Palacha      

O prodej pozemku p. č. st. 3520 v k.ú. Sušice nad Otavou (zastavěná plocha a nádvoří) 

o výměře 1 m2 si podala žádost firma ČEZ Distribuce a.s., Teplická 874/8, 405 02 Děčín, 

která má na tomto pozemku umístěnou část objektu trafostanice KT_0265 (ul. Na Hrázi).     

Odbor výstavby a územního plánování nemá k případnému prodeji námitky, pozemek 

je vedený v ploše SM (plochy smíšené obytné městské).  

Před schválením prodeje bylo třeba zveřejnit záměr na úřední desce města. 

Rada města usnesením č. 494 ze dne 27.7.2020 schválila záměr prodeje pozemku p.č. st. 3520 

v k.ú. Sušice nad Otavou (zastavěná plocha a nádvoří) o výměře 1 m2 a jeho zveřejnění 

na úřední desce města. Záměr byl zveřejněn od 30.7.2020 do 17.8.2020, nikdo neměl 

připomínky.  

      

Dále si firma ČEZ Distribuce a.s. podala žádost o prodej pozemku p. č. st. 2986 v k.ú. Sušice 

nad Otavou (zastavěná plocha a nádvoří) o výměře 9 m2, na kterém má umístěný objekt 

trafostanice KT_0269 (ul. Jana Palacha).     

Odbor výstavby a územního plánování nemá k případnému prodeji námitky, pozemek 

je vedený v ploše BH (plochy bydlení hromadné).  

Před schválením prodeje bylo třeba zveřejnit záměr na úřední desce města. 

Rada města usnesením č. 495 ze dne 27.7.2020 schválila záměr prodeje pozemku p.č. st. 2986 

v k.ú. Sušice nad Otavou (zastavěná plocha a nádvoří) o výměře 9 m2 a jeho zveřejnění 

na úřední desce města.  Záměr byl zveřejněn od 30.7.2020 do 17.8.2020, nikdo neměl 

připomínky. 
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Znalecký posudek, který předložila firma ČEZ, stanovil cenu obvyklou ve výši 901,- Kč 

za m2. Za  pozemek  st.p.č. 3520 o výměře 1 m2 901,- Kč a za pozemek st. p.č. 2986 o výměře 

9 m2 8.109,- Kč – tj. celkem 9.010,- Kč.  

Kromě kupní ceny uhradí kupující i náklady spojené s prodejem, tj. vypracování znal. 

posudku, kupní smlouvy a poplatek za vklad do KN. 

 

Rada města usnesením č. 587 ze dne 21.9.2020 doporučila zastupitelstvu města rozhodnout 

o prodeji  pozemků p. č. st. 3520 v katastrálním území Sušice nad Otavou (zastavěná plocha 

a nádvoří) o výměře 1 m2 a p. č. st. 2986 v katastrálním území Sušice nad Otavou (zastavěná 

plocha a nádvoří) o výměře 9 m2  firmě  ČEZ Distribuce a.s., Teplická 874/8, 405 02 Děčín, 

za kupní cenu 901,- Kč za m2 (tj. celkem 9.010,- Kč) a náklady spojené s prodejem; 

a doporučuje pověřit starostu města podpisem kupní smlouvy. 

 

Návrh na usnesení : 

Zastupitelstvo města rozhodlo o prodeji pozemků p. č. st. 3520 v katastrálním území Sušice 

nad Otavou (zastavěná plocha a nádvoří) o výměře 1 m2 a p. č. st. 2986 v katastrálním území 

Sušice nad Otavou (zastavěná plocha a nádvoří) o výměře 9 m2 firmě ČEZ Distribuce a.s., 

Teplická 874/8, 405 02 Děčín, za kupní cenu 901,- Kč za m2 (tj. celkem 9.010,- Kč) a náklady 

spojené s prodejem; a pověřuje starostu města podpisem kupní smlouvy. 

Rozhodnutí zastupitelstva:  

Návrh schválen. 

Pro: 18, Proti: 1, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 2 

PRO: 18 (Bartoš J., Černý V., Fornousová V., Hais P., Javorský P., Kroupová J., Kříž Č., 

Lhoták J., Macháček J., Majer F., Marešová V., Mottl P., Naglmüllerová M, Nikodem P., 

Staněk J., Staňková A., Stárková M., Švelchová J.) 

PROTI: 1 (Janda K.) 

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 2 (Jelínek F., Voldřich R.) 

 

3 -  Nabídka koupě pozemku – lesní cesta na Stráž   

Lesy ČR nám nabízí možnost odkoupení pozemku p.č. 568/3 k.ú. Dolní Staňkov o celkové 

výměře 2491 m2. Jedná se o ostatní plochu - ostatní komunikaci, se způsobem ochrany - 

pozemek určený k plnění funkcí lesa, s věcným břemenem vedení kabelového vedení ČEZu. 

Pozemek je tvořen komunikací, z části asfaltovou, a vede do místní části Stráž, kde jsou dva 

objekty k bydlení. Nenavazuje na žádné pozemky města. Navazující cesta z Volšov 

je ve vlastnictví Petrinů. SULES ji jako přístup k lesním pozemkům nepoužívá a pro 

případnou směnu nemá žádné vhodné pozemky. Bezúplatný převod není možný, pouze odkup 

nebo směna. Podle sdělení nemáme žádné pozemky vhodné pro případnou směnu. V případě 

více zájemců bude prodej formou výběrového řízení. 

Předběžná cena (úřední) za kterou Lesy ČR výše uvedený pozemek nabízí je 550 000,- Kč 

(tj. cca 220,- Kč za m2).  

Rada města usnesením č. 589 ze dne 21.9.2020 nedoporučila zastupitelstvu města odkoupení 

pozemku p.č. 568/3 k.ú. Dolní Staňkov o celkové výměře 2491 m2 od ČR - Lesů České 

republiky, s.p.. 

 
Návrh na usnesení : 

Zastupitelstvo města neschválilo odkoupení pozemku p.č. 568/3 k.ú. Dolní Staňkov o celkové 

výměře 2491 m2 od ČR – Lesů České republiky, s.p. 
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Diskuse:  

Ing. Macháček – doporučuje revokaci usnesení rady města. 

Ing. Arch. Janda – navrhuje oslovit společnost Lesy ČR, proč nepředají obci bezúplatně, dále 

navrhl pověřit právníka o vrácení historického majetku. Odpověděl tajemník s tím, že nelze, 

termín vypršel. 

 

Rozhodnutí zastupitelstva:  

Zastupitelstvo města neschválilo odkoupení pozemku p.č. 568/3 k.ú. Dolní Staňkov o celkové 

výměře 2491 m2 od ČR – Lesů České republiky, s.p. za navrženou cenu a pověřuje Odbor 

majetku a rozvoje města k jednání o ceně. 

Návrh schválen. 

Pro: 17, Proti: 1, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 2, Nepřítomno: 1 

PRO: 17 (Bartoš J., Černý V., Fornousová V., Hais P., Javorský P., Kroupová J., Lhoták J., 

Macháček J., Majer F., Marešová V., Mottl P., Naglmüllerová M, Nikodem P., Staněk J., 

Staňková A., Stárková M., Švelchová J.) 

PROTI: 1 (Janda K.) 

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 2 (Jelínek F., Voldřich R.) 

NEPŘÍTOMNO: 1 (Kříž Č.) 

  

4 -  Prodej části pozemku – Červené Dvorce     
Podklady pro prodej části pozemku p.č. 158/6 k.ú. Červené Dvorce (ostatní plocha - neplodná 

půda) o výměře cca 620 m2 jsou v podkladech pro zasedání zastupitelstva 16.9.2020, které 

rozhodlo o odložení prodeje. Informovali jsme sousedy o prodeji pozemku, ale nikdo 

nereagoval. 

 

Návrh na usnesení : 

Zastupitelstvo města rozhodlo o prodeji části pozemku p.č. 158/6 k.ú. Červené Dvorce 

(ostatní plocha - neplodná půda) o výměře cca 620 m2 

 za kupní cenu 100,- Kč za m2 a náklady spojené s prodejem; 

a pověřuje starostu města podpisem kupní smlouvy. 

Rozhodnutí zastupitelstva:  

Návrh schválen. 

Pro: 19, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 2 

PRO: 19 (Bartoš J., Černý V., Fornousová V., Hais P., Janda K., Javorský P., Kroupová J., 

Kříž Č., Lhoták J., Macháček J., Majer F., Marešová V., Mottl P., Naglmüllerová M, 

Nikodem P., Staněk J., Staňková A., Stárková M., Švelchová J.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 2 (Jelínek F., Voldřich R.) 

 

 

13. Nominace člena dozorčí rady společnosti Pošumavská odpadová, s.r.o. 

 
1 -  Dozorčí rada společnosti Pošumavská odpadová, s.r.o. 

Dle společenské smlouvy společnosti Pošumavská odpadová, s.r.o. je funkční období členů 

dozorčí rady 5 let. Jmenování prvních členů proběhlo dne 26. října 2015. Město Sušice 
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obdrželo před pár dny pozvánku k jednání valné hromady společnosti na den 24.11.2020, kdy 

je jedním z bodů je i volba členů dozorčí rady. Dle ustanovení §84, odstavce f) zákona 

128/2000 Sb. o obcích je navrhování zástupce obce do orgánů společností, v nichž má město 

majetkový podíl, v pravomoci zastupitelstva obce (vyjma případů 100% podílu majetku). 

S ohledem na situaci je vhodné využít probíhajícího jednání zastupitelstva a navrhnout 

zástupce obce, člena dozorčí rady společnosti Pošumavská odpadová, s.r.o. Doposud 

vykonává tuto funkci starosta města Bc. Petr Mottl, je vhodné jej navrhnout do dalšího 

funkčního období s ohledem na zachování kontinuity probíhajících jednání a prosazování cílů 

města na jednání valné hromady. Dozorčí rada má 7 členů, kdy město Sušice navrhuje dva, 

město Klatovy tři členy a dva volí valná hromada. 

 

Pan Hais žádá, aby zastupitelé dostávali zápisy z dozorčí rady Pošumavská odpadová, s.r.o. 

 

Pan Nikodem podal protinávrh usnesení v tomto znění: 

 

Návrh na usnesení : 

Zastupitelstvo města navrhuje za město Sušici do funkce člena dozorčí rady společnosti 

Pošumavská odpadová s.r.o. na další funkční období paní Mgr. Jitku Kroupovou, Na Vojtěšce 

243, Sušice. 

Rozhodnutí zastupitelstva:  

Návrh nebyl schválen. 

Pro: 6, Proti: 3, Zdrželo se: 10, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 2 

PRO: 6 (Černý V., Hais P., Janda K., Majer F., Nikodem P., Stárková M.) 

PROTI: 3 (Fornousová V., Staněk J., Švelchová J.) 

ZDRŽELO SE: 10 (Bartoš J., Javorský P., Kroupová J., Kříž Č., Lhoták J., Macháček J., 

Marešová V., Mottl P., Naglmüllerová M, Staňková A.) 

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 2 (Jelínek F., Voldřich R.) 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města navrhuje za město Sušici do funkce člena dozorčí rady společnosti 

Pošumavská odpadová s.r.o. na další funkční období pana Bc. Petra Mottla,  

Na Fufernách 7, Sušice. 

Rozhodnutí zastupitelstva:  

Návrh schválen. 

Pro: 11, Proti: 3, Zdrželo se: 5, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 2 

PRO: 11 (Bartoš J., Fornousová V., Kříž Č., Lhoták J., Macháček J., Marešová V., Mottl P., 

Naglmüllerová M, Staněk J., Staňková A., Švelchová J.) 

PROTI: 3 (Janda K., Kroupová J., Stárková M.) 

ZDRŽELO SE: 5 (Černý V., Hais P., Javorský P., Majer F., Nikodem P.) 

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 2 (Jelínek F., Voldřich R.) 

 

 

14. Diskuse 

 
Pan starosta 23.11.2020 budou rozeslány členům zastupitelstva podklady k rozpočtu města 

na rok 2021. 
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Ing. Macháček požádal zástupce KSČM, aby navrhli doplnění člena do finančního výboru 

do příštího jednání zastupitelstva. 

  

Mgr. Kroupová na podatelnu byl dnes předán návrh na referendum. 

 

Ing. Stárková - příslušný úřad posuzuje návrh ve lhůtě 15 dnů ode dne podání. Pokud 

neshledá nedostatky, neprodleně po uplynutí této lhůty písemně vyrozumí zmocněnce. Pokud 

shledá nedostatky, vyzve zmocněnce, aby nedostatky odstranil, a určí lhůtu k nápravě (ne 

kratší než 7 dnů). Pokud městský úřad neoznámí, že je návrh bezvadný, ani nevyzve k 

odstranění vad, platí po uplynutí lhůty 30 dnů, že návrh přípravného výboru nedostatky nemá. 

To poskytuje přípravnému výboru dobrou ochranu před nečinností orgánu veřejné moci. 

Bezvadný návrh přípravného výboru pak předloží městský úřad prostřednictvím rady k 

projednání zastupitelstvu na jeho nejbližším zasedání. Je třeba však upozornit, že bohužel 

v době nouzového stavu tyto lhůty neběží a místní referendum se nekoná,  

 

Ing. Arch. Janda a Mgr. Kroupová vyzývá radu města, aby nepodepisovala smlouvu 

s dodavatelem na výstavbu sportovní haly. 

 

15. Závěr 
 

Patnácté zasedání zastupitelstva města ukončil starosta města Bc. Petr Mottl a poděkoval 

všem za účast.  

 

O v ě ř o v a t e l é : 

 

 

Ing. Jan Staněk                                                                                            Mgr. Čestmír Kříž 

Ověřeno dne 18.11. 2020                                                                  Ověřeno dne 18. 11. 2020 

 

 

Zapsala: Marie Valdmanová 

Dne: 11. 11. 2020 

 

 

Bc. Petr Mottl  František Jelínek 

starosta města  místostarosta 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 




